
O nouă generaţie de absolvenţi şi-a luat rămas 

bun de la facultate prin spectacole pe scena 

Studioului "Casandra" aşa cum de zeci de ani 

se întâmplă la început de vară. Într-unul din 

numerele noastre anterioare le-am publ icat 

chipurile şi câteva gânduri despre profesie. Nu 

erau multe speranţe în cuvintele lor şi poate (sau 

sigur) aveau dreptate să se teamă de ceea ce 

le rezervă destinul în profesia de actor din zilele 

noastre. Tot de decenii am urmărit destinul altor 

şi altor generaţi i .  Am văzut zboruri l ine, zboruri 

întrerupte, zboruri nel in iştitoare. Tot felu l  de 

zboruri , căci destinul de actor stă sub semnul 

ma i  m u ltor i m ponderab i l e ,  conj u nctu r i ,  

subiectivisme, neprevăzute, cred, decât în orice 

altă profesiune. 

Dintre sutele de actori plecaţi din "Casandra", 

doar câţiva erau destinaţi marilor creaţi i ,  deci 

marilor victori i .  Şi Mircea Diaconu era printre 

aceştia. Cum nu ştiu de ce (destinul, oare?) nu 

l-am mai putut vedea pe scenă de mulţi ani (mult 

prea mulţi) şi cum vreau să-I avem în revista 

noastră, ch iar dacă nu este în actual itatea 

teatrală, vă oferim un text al său pe care ni 1-a 

scr is  când vro iam să ded icăm un număr  
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